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lnterpelacja

w imieniu rnieszkaricow wtoctawka zwracam sig z zapytaniem na jakim etapie sQ prace

zwiqzane z oczyszczeniem jeziora Grzywno, adaptacjq terenu wokdf niego na cele rekreacyjne

oraz r wywiezieniern zalegajqcego tam gruzu.
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